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Jerzy Bożek
Radny Rady Miejskiej
w czechowicach-Dzie dzicach
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Interpelacja Radnego:

Dotyczy wykonania dwóch peronów przystankowych z wiatami na ul. Powstańców

Sląskich w Ligocie.

Wnoszę o wykonanie dwóch peronów przystankowych o utwardzonej nawierzchnt z

kostki brukowej zwiatamina ul. powstańców sląskich w Ligocie.

obecnie w miejscach tych, zwłaszcza po opadach zalegalą kałuże co nie sPrzYja

przyjaznemu korzyst anhl z tych miejsc pasazerom oczekującym na autobusy miejskie,

Dodać należy, żeładneperony przystankowę zwtatamiwraz z budowanym obecnie nowYm

chodnikiem spełnią oczekiwania mieszkańców i dopełnią estetycznego wyglądu całości

inwestycji.

ponadto zwracam uwagę, ze mieszkańcy który ch działka graniczy z przYstankiem w

pobliżu skrzyżowania z u|, Przedszkolną odsunęli się z ogrodzeniem od drogi i wYraŻają

zgodę na Zagospodarowanie tego terenu pod wskazaną inwestycję. Natomiast drugie

miejsce przystankowe w poblizu skrzyżowania z u|, Ogrodników jest terenem

niezagospodarowanym co także pozw a|a na wykonanie wskazanej inwestycj i.

Otrzymują:

- adresat

- Przewo dniczący Rady Miejskiej - do wiadomości

- ala
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